

Title (en)  
Publicity letter.

Title (de)  
Brief für Werbezwecke.

Title (fr)  
Lettre publicitaire.

Publication  
**EP 0228081 A2 19870708 (DE)**

Application  
**EP 86118028 A 19861224**

Priority  
DE 8536540 U 19851227

Abstract (en)

The letter is formed from a continuous rectangular carrier web (5). Said web has at least two tear-off edge strips (18; 19) which can be separated from the other surface areas (A1 ... A6) of the carrier web (5) by means of longitudinal perforations (16; 17). The carrier web (5) is folded together at least along two transverse folding points (11 ... 15) to form a folded letter. In this case, adhesive applications (25; 26) are mounted on some surface areas of the tear-off edge strips (18; 19), by means of which adhesive applications the adjacent surface portions (A1 ... A3; A4 ... A6), which are folded onto one another, are held together as long as the tear-off edge strips (18; 19) are not separated. Further adhesive applications, for example to form a return envelope, may be mounted inside the tear-off edge strips (18; 19). At one or more points in each case between two adjacent surface portions (A2, A3; A3, A4; A5, A6) there is in each case an incision (21; 22; 23) extending in the transverse direction from one longitudinal perforation (18) to the other longitudinal perforation (19). <IMAGE>

Abstract (de)

Der Brief für Werbezwecke ist aus einer zusammenhängenden rechteckigen Trägerbahn (5) gebildet. Sie weist wenigstens zwei Abriß-Randstreifen (18; 19) auf, die durch Längsperforationen (16; 17) von den übrigen Flächenbereichen (A 1 ... A 6) der Trägerbahn (5) abtrennbar sind. Die Trägerbahn (5) wird mindestens entlang von zwei Querfalzstellen (11 ... 15) zu einem Briefwickel zusammengefaltet. Dabei sind auf einigen Flächenbereichen der Abriß-Randstreifen (18; 19) Klebstoffaufträge (25; 26) angebracht mittels der die benachbarten aufeinandergelegten Flächenabschnitte (A 1 ... A 3; A 4 ... A 6) zusammengehalten werden, solange die Abriß-Randstreifen (18; 19) nicht abgetrennt sind. Innerhalb der Abriß-Randstreifen (18; 19) können weitere Klebstoffaufträge, zum Beispiel zur Bildung eines Rücksendeumschlages, angebracht sein. An einer oder an mehreren Stellen sind zwischen je zwei aneinander benachbarten Flächenabschnitten (A 2, A 3; A 3, A 4; A 5, A 6) je ein Einschnitt (21; 22; 23) vorhanden, der sich in der Querrichtung von der einen Längsperforation (18) bis zur anderen Längsperforation (19) erstreckt.

IPC 1-7

**B42D 15/08**

IPC 8 full level

**B42D 5/02** (2006.01); **B42D 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42D 5/025** (2013.01)

Cited by

EP0558836A1; AU690146B2; GB2237242A; WO9511808A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0228081 A2 19870708; EP 0228081 A3 19890322; EP 0228081 B1 19930929; AT E95115 T1 19931015; DE 8536540 U1 19860306**

DOCDB simple family (application)

**EP 86118028 A 19861224; AT 86118028 T 19861224; DE 8536540 U 19851227**